
RNDr. Mária Hamranová, predseda Komisie školstva a vzdelávania pri MsZ Hurbanovo 

 

Z Á P I S N I C A 

 

Zo 4. zasadnutia Komisie školstva a vzdelávania pri MsZ Hurbanovo konanej dňa 17.10.2023  

PRÍTOMNÍ:  

RNDr. Mária Hamranová - predseda komisie  

Mgr. Nataša Ďurišová - členka komisie  

PaedDr. Juraj Svitek - člen komisie 

Mgr. Katarína Valachová - členka komisie  

PROGRAM :  

1. privítanie, určenie zapisovateľa  

2. aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania v meste 

3. rôzne 

4. uznesenie, záver  

1. Úvod, privítanie: RNDr. Mária Hamranová, predsedníčka komisie, otvorila zasadnutie, privítala  

prítomných členov a oboznámila s programom zasadnutia. Určila sa zapisovateľka komisie –  Mgr. 

Katarína Valachová. Zasadnutie komisie sa uskutočnilo v zasadačke Mestského úradu v Hurbanove.  

2. Aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania 

a/ v úvode predsedníčka informovala o žiadosti p. Kelemenovej, ktorá sa k 30.6.2023 vzdala členstva 

v komisii. Členovia komisie diskutovali o kooptovanie člena, ktorým bude Mgr. László Deme. Jeho 

členstvo bolo s ním prekonzultované a prijal túto funkciu.   

 

b/ blahoželáme p. Mgr. Ďurišovej, za znovuzvolenie do funkcie riaditeľa školy ZŠ Nám. Konkolyho 

Thege č.2 Hurbanovo, prajeme veľa zdravia, úspechov v práci i v rodinnom živote 

 

c/ p. Valachová informovala o stave  a priebehu poskytovania stravy v školských jedálňach na 

jednotlivých školách, poskytnutie dotácie na stravu. Finančné pásma ostali nezmenené. Ďalej 

informovala o podaných štatistických hlásenia, Eduzbere,  vzdelávacích poukazoch, dotazníkoch. Školy 

majú do 31.10.2023 odovzdať Správy o VVČ, ktoré si predtým ešte odhlasujú v Rade školy. Takisto sa 

odovzdali vzdelávacie poukazy, ktoré  využívajú v ZŠ a CVČ. Kultúrne poukazy sa budú riešiť novou 

formou, poskytovatelia kultúrnych podujatí si prostredníctvom Fondu na podporu umenia zazmluvňujú 

školy, kde jednotlivé predstavenia budú realizovať. 

d/ riaditeľom škôl a školských zariadení opätovne sa zasielajú všetky informácie z MŠVVaŠ SR zo 

stránky minedu.sk,  ako aj aktuálne informácie z online stretnutí z ÚMS, či z RUŠS NR 

d/ p. predsedníčka ďalej informovala o vyškolení ambasádorov korčuľovania, od 1.11. sa plánuje 

zaľadnenie a spustenie ĽP, závisí od počasia a dodania elektriny. Počas prázdnin bude ĽP v prevádzke  

v prázdninovom režime, teda otvorená pre deti aj v popoludňajších hodinách. 

 



e/. p. Hamranová poskytla informáciu o realizácii a ukončení  rekonštrukcie strechy na A pavilóne ZŠ 

s MŠ s vjm počas letných prázdnin.  

f/p. Hamranová informovala o pripravovaných podujatia do konca roka 2023: 

20.-21.10.  DOD SPŠS v Dome kultúry 

9.11. DOD v Pedagogickej poradni na Komárňanskej ulici 

9.12. 25. rokov Belló, slávnosť v Dome kultúry 

14.12. 100-ročnica školy ZŠ Nám. Konkolyho v Dome kultúry 

14.-15.12. vianočné trhy pred Domom kultúry 

g/ p. Hamranová pripomenula legislatívu, v zmysle ktorej pedagogickí zamestnanci, ktorí v danom 

školskom roku dosiahnu 65 rokov, musia ukončiť pracovný pomer, školské zariadenie musí zverejniť 

voľné pracovné miesto na svojom webe, prípadne webe zriaďovateľa. Prosíme ekonómov škôl, aby 

vopred na toto mysleli v rozpočte. 

h/ ZŠ požiadala o zmenu rozpočtu o 2000 eur kvôli vydaniu brožúry k 100.ročnici Členovia komisie 

vyjadrili súhlasné podporné stanovisko. 

i/ obidve školy žiadajú o pomoc mesto pri výrube tují, ktoré sú napadnuté chorobou. Úsek služieb 

pomôže s technikou, likvidáciou odpadu. Bude potrebné realizovať náhradnú výsadbu stromov. 

3. Rôzne 

a/Ďurišová : 

- prosí o možnosť prepožičania inventáru na slávnostnú recepciu pri príležitosti osláv 100- 

ročnice školy 

-  informovala sa, do akej miery je možné poskytnúť osobné údaje o žiakoch školy pre potreby 

SŠÚ ohľadom záškoláctva. Komisia konštatovala, že údaje je možné poskytnúť len 

o problémových žiakoch. Potrebné údaje nie je dôvod  odovzdávať o ostatných žiakoch školy 

na SŠÚ. 

- k riešeniu problematiky záškoláctva navrhuje, aby sa súbežne so školou riešil problém aj 

prostredníctvom SŠÚ, nech sa zbytočne nestráca čas a nech je záškoláctvo včas zachytené 

a riešené 

- informovala o začiatku rekonštrukcie ihriska, hľadaní vhodných projektov na zateplenie budovy 

pre 1.-4. r,, na revitalizáciu učebne fyziky a elektrorozvodov, kde sa spolupracuje s mestom 

Hurbanovo 

- informovala o športovom podujatí k 100-ročnici školy – Beh okolo školy 21.10.2023 

- informovala o možnosti spolupráce škôl v družobnom meste Lovran v Chorvátsku v oblasti 

kultúry a cudzojazyčného divadla 

- pripomenula, že mesto by mohlo v rámci HKD dať vstupenky aj zamestnancom škôl, čím by sa 

zvýšila aj návštevnosť i obrat v predajných stánkoch 

b/ p. Svitek: 

- informoval o nutnej oprave učební elekovaného pracoviska ZUŠ v CVČ, nakoľko tam začala 

opadávať omietka 

 



4. Uznesenie: 

Komisia školstva a vzdelávania pri MsZ : 

      a/ berie na vedomie aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania 

b/ poveruje predsedu komisie o poskytnutie zápisnice primátorovi mesta 

RNDr. Mária Hamranová sa poďakovala všetkým za účasť na zasadnutí komisie.  

 

V Hurbanove dňa 17.10.2023 

 

 ............................................................               ..............................................................  

Mgr. Katarína Valachová                                                  RNDr. Mária Hamranová 

 zapisovateľka                                                                   predsedníčka komisie 


